
Farm Information

Located since 1977 in the Cerrado Mineiro Region, Guima Café is produced on 

the São Lourenço and Brasis farms, in the municipalities of Patos de Minas and 

Varjão de Minas. Its crops are between plains and valleys with average altitudes 

of 1,030 meters and add up to 1,300 hectares. With an annual production capac-

ity of 35 thousand bags, 70% of which is specialty coffee production, Guima is 

part of the BMG Group, one of the largest private business conglomerates in the 

country. It is a member of the Brazilian Association of Specialty Coffees (BSCA), 

certified by the RainForest Alliance since 2008, in addition to Certifica Minas, 

AAA from Nespresso and Café Practices. Guima Café has reinforced its commit-

ment to sustainable production by becoming the fourth farm in the world to 

receive the British Regenagri®️ certification for regenerative coffee farming.

www.interamericancoffee.de

Coffees

Country:	 Brazil

Region:	 Varjao de Minas, Minas Gerais

Farm:	 Fazenda Guima

Altitude:	 950 masl

Dried Fruits Molasses Cocoa

BRAZIL
Fazenda Guima

Variety:	 Bourbon Amarelo

Processing:	 Natural, Pulped Natural

Nut

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Bright Velvety Longlasting



Farm Information

Guima Café befindet sich seit 1977 in der Region Cerrado Mineiro und wird auf 

den Farmen São Lourenço und Brasis in den Gemeinden Patos de Minas und Var-

jão de Minas produziert. Die Anbauflächen liegen zwischen Ebenen und Tälern 

auf einer durchschnittlichen Höhe von 1.030 Metern und umfassen insgesamt 

1.300 Hektar. Mit einer jährlichen Produktionskapazität von 35 Tausend Säcken, 

von denen 70 % auf Spezialitätenkaffee entfallen, gehört Guima zur BMG-

Gruppe, einem der größten privaten Unternehmenskonglomerate des Landes. 

Das Unternehmen ist Mitglied des brasilianischen Verbandes für Spezialitäten-

kaffee (BSCA) und seit 2008 von der RainForest Alliance zertifiziert, zusätzlich zu 

Certifica Minas, AAA von Nespresso und Café Practices. Guima Café hat sein En-

gagement für eine nachhaltige Produktion bekräftigt, indem es als vierte Farm 

weltweit die britische Regenagri®️ Zertifizierung für regenerativen Kaffeeanbau 

erhielt.

www.interamericancoffee.de

Kaffees

Land:	 Brasilien

Region:	 Varjao de Minas, Minas Gerais

Farm:	 Fazenda Guima

Anbauhöhe:	 950 - 1.030 masl.

Getrocknete Früchte Melasse Kakao

BRASILIEN
Fazenda Guima

Varietäen:	 Bourbon Amarelo

Aufbereitung:	Natural, Pulped Natural

Nüsse

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Hell Samtig Langanhaltend


